
Zápis č. 1 

z porady katedry organické a jaderné chemie konané dne 13. 1. 2012 

Přítomni: Roithová, Hocek, Smrček, Jindřich, Machara, Kotora, Drahoňovský, Štícha, Veselý, Lorenc 

1. Nákup / pronájem lahví s plyny – pronájem se vyplatí pro plyny, které se často plní.  Oproti tomu, 
v případě dlouhodobého používání je výhodné lahev koupit.  
Doc. Roithová požádala všechny přítomné o zprávu, kolik lahví mají a nakolik je využívají. 
 

2. Čerpání mzdových peněz na studenty – na skupinu 20.000,- Kč měsíčně (asistenti a docenti)/ 
30.000,- měsíčně (profesoři) – rozdělí si jednotliví vedoucí skupin individuálně. Každá skupina 
zajistí adekvátní objem vyuky (dozor v praktiku – jeden turnus nebo cvičení – jeden semester 
za každých 10 tis. Kč/měsíčně, samozřejmě může být objem vyuky větší, toto je minimum). 
Pro jasné porozumění ještě příklad: skupina čerpá na studenty 20 tis. měsíčně, což znamená, 
že zajistí v daném semestru vyuku ve dvou turnusech praktik, nebo vedení dvou cvičení, 
nebo kombinace obou. Pokud daná skupina nečerpá peníze, tak také nemusí zajišťovat vyuku. 
Kdo zajišťuje vyuku je v kompetenci vedoucího skupiny (je vhodné, aby to byl student s daným 
úvazkem, ale není to nutné). 
 

3. Výdaje na praktika – vysoké čerpání zejména koncem roku 2011. Vysoká škoda na skle 
po ukončení praktik. Bude dodán podrobný rozpis výdajů. 
 

4. Rozpočet a výdaje za katedru, praktika.  Na příští rok zbývá cca 1,8 milionu – projednání investic.  
 

5. Stěhování v rámci katedry: kanceláře v suterénu (p. Smrček požádal přítomné, aby si v rámci 
stěhování mezi kancelářemi prohlédli a případně rozebrali věci, které jsou v suterénu odložené).  
V diskuzi ke stěhování byla projednána problematika možnosti stěhování digestoří, umístění 
studentů (bakaláři a diplomanti). 
 

6. Projednán návrh na úpravu místnosti č. 138 na místnost seminární, včetně možnosti nákupu 
a instalace obrazovky. 
 

7. Erasmus – doc. Roithová informovala o přednáškách v AJ, které pro program Erasmus vybrala. 
 

8. Bakalář plus – diskuze k problematice stanovení/realizace plusových projektů. 
 

9. Biocentrum – doc. Roithová informovala o výstavbě Biocentra a jeho využití. 
 

10. P. Zbranek a p. Vrbata budou pracovat jako IT pro chemickou sekci. 
 

11. V rámci diskuze podal prof. Kotora námět na koupi sondy (cca 300.000,-Kč – cenu ještě upřesní) 
a informoval o předpokládaných termínech zvaných přednášek. 
 
Dále se projednávala problematika pátečního semináře (stanovit podmínky, evidence účasti). 
 
 
Zapsala: Eva Trličíková     Zkontrolovala: Jana Roithová 


